

## Mission Prayer Movement: OLD (Japan)

October 10, 2023

### Prayer Requests:

- 1) Praise God for the openness of the families of the children that attended OLD's first summer camp. Pray for follow-up home visits.
- 2) In the online college student group, there is a child of peace. She has someone in her life she wishes to help. Pray for the Lord's blessing on her and that the next generation of Japanese youth will have the same compassion. Pray for healing and revival in their lives.
- 3) Pray for the baptized disciples who desire to become leaders. Their lives are not perfect, but God leads them in ways that surpass all expectations. May the Lord give us wisdom to walk together.
- 4) Some OLD staff participated in a short-term missions trip in Fukui prefecture. They desire to live a missional life.
- 5) OLD is hosting enneagram personality workshops from October to December at Sumita University. Pray that they will be able to connect well, understand and help students. Pray for a heavenly-minded culture to be brought onto the campus.
- 6) Pray for the youth winter camp that will be held at the end of December.
- 7) Pray for the different Short-Term teams visiting from Oct. 22-30, Nov. 21-28, and Dec. 28 – Jan 6.

### 2023 下半年的代禱事項:

- 1) 暑期學校和家長溝通建立關係和家庭探訪跟進
- 2) 網上的大學生小組，當中有一位姊妹，她有一個想幫助的對象，求主用她。也求神讓日本年青的一代也有同樣的熱心，同時求神為他們生命帶來醫治和復興。
- 3) 受洗的門徒各人都渴望成為領袖，生命不完美但神都有出人意外的帶領，求主賜我們智慧同行。
- 4) 10月6-9日 OLD 到會福井縣短宣支持和鼓勵北陸隊，實踐更多宣教生活和生命
- 5) 10-12月份於住田高校舉辦九型性格的生命小組，盼能認識和幫助學生，並能把天國文化帶進校園
- 6) 12月底正籌備冬季兒童學校營會
- 7) 短宣隊日程:
  - 10月22日~30日 青山浸信會 DIY
  - 11月21~28日 台灣崗山潭底教會
  - 12月28~1月6日 紐約樂道堂